
Referat FAU-mite 12. Februar 2015, kl. 19:30-20:00

Tilstede: Lill Cecilie Bjørndal, Hogne Brunborg, Terje Rath, Dina Hilland, Geir Vatnøy,
Elin Elvik, Hulda Valland, Merete Brundtland, fra skolen: Hilde Reigstad

Sak 23 2014/2015 -- Bygg og rehabilitering

Intet nytt.

Sak 24 2014/2015 - Saker fra skolen

Leirskoleplan ligger på hjemmeside under "om skolen". Det blir laget en egen sak med
informasjon som blir lagt ut på nyheter på skolens internettsider.

Sak 25 2014/2015 - Info fra trafikkgruppen

Status på sykkelaksjon
Eventuell annen info fra trafikkgruppen
Ingen tilstede fra trafikkgruppen på møtet, så punktene over utgår.

Sak 26 2014/2015 - Info fra Psykososial gruppen

Info fra psykososialgruppen
Gode tilbakemeldinger fra arrangement med Håvard Tjora. Skole og foreldre som deltok
er veldig fornøyd og fikk godt utbytte av kvelden.

Valg av leder for gruppen -ny leder er ikke valgt. Merete sender ut melding til gruppen,
for å velge leder.

Status arbeid med tilskuddsordning -- intet nytt
Den nye tilskuddsordningen er planlagt til agjelde fra nytt skoleår, og må således være
godkjent i Fau før dette skoleåret er over.

(Sak 27 2014/2015- Økonomi

Forslag til budsjett ble gjennomgått. Dette sendes ut til alle medlemmer i FAU for å få
evt. innspill. Budsjett 2014/2015 tas opp til beslutning neste møte.

Sak 28 2014/2015 - Eventuelt

Det ble spurt om det er planer for at elevene skal være mer ute som del av undervisning.
Skolen har et ønske om at elevene skal være mer aktive og ha mer undervisning ute.
Det jobbes med planer på dette området.


